
Postovani 

Pocetak 2017 godine nije bio aktivan u meri u kojoj je mogao biti iz objektivnih razloga 

Cekalo se na odluku koji ce treneri biti finansirani od strane Grada Beograda 

Odnosno TSBa koja je trebala da bude u januaru mesecu, tek je realizovana u junu ne znam iz 

kog razloga se toliko cekalo 

Znaju da vise u Beogradu treneri ne zele da volontiraju I rade takoreci bez novca  

Nisam mogao da sprovedem nijednu aktivnost 

sam kao Koordinator,fizicki nije bilo izvodljivo posto TSB ima zvanicno jednog zaposlenog 

radnika  

Nakon donese odluke da treneri(Petar Djukic,Branislav Kapas,Milan Sarovski,Vanja 

Vidojkovic)budu na plati krenuli smo u ozbiljan rad I promocije do kraja godine 

5.jun Festival Moj  lepi park odrzana u Bloku 19a Novi Beograd  

Uzeli smo ucesce I doprineli da ovaj dogadjaj dobije na znacaju I sto se tice tenisa 

Proslo je oko 300 dece od 1-4 razreda okolnih Osnovnih skoli  

Deca su sa radoscu ispunjavali Sve sto tice osnovnih teniskih koraka uz strucnu pomoc 

navedenih trenera 

4 mini mreze su bile mamac za Svi okolnu decu na festivalu da dodju I osete cari beloga 

sporta  

3 Septembar TC Usce je ugostio TSB I promociju Tennis 10s programa 

Nazalost Nas vreme nije posluzilo ali poprilican broj dece je probao tenis tog dana  

Veliku pomoc svojim prisutvom je dao Miomir Kecmanovic najbolji junior sveta I atp 314 u 

Tom momentu Koji je igrao dva sata po kisi sa beogradskom decom i pokazao cari beloga 

sporta  

Treneri su bili tu da pomognu objasne I upute decu I roditelje da na pravi nacin zavole tenis 

6-8.oktobra smo uzeli ucesce na Decijem sajmu I imali najposeceniji teren na celom sajmu  

Koordinator Dejan Kojic je uspeo da dovede Bojanu Jovanovski kao gosta TSBa I bude u 

samoj ceremoniji otvaranja 

Koordinator je takodje po prvi put u Beogradu od kada je migranska kriza u saradnji sa 

UNHCR Srbija doveo I ukljucio male migrante 4-12 godina u Normalne tokove naseg drustva 

I socijalnog zivota  

Unhcr Srbija je jako zahvalan I odao je priznanje za nasu akciju tako sto je slika sa tenisa na 

kalendaru UNHCRa Srbija 

Pored toga je Ministar za socijalna pitanja posetio Nas teren na insistiranje Koordinatora 

Dejana Kojica Ministar Dordjevic je odigrao partiju tenisa sa Bojanom Jovanovski bivsom 

wta32 igracicom sveta sto je naislo na opste odusevljenje 

Veliki broj beogradske dece je prosao I probao tenis uz strucnu pomoc trenera TSBa  

Podeljeni su pokloni svakom detetu koje je ucestvovalo 

11 I 12 novembar TC Stadion je ugostio Tsb  

Promociju Tennis 10s programa je posetio veliki broj ljudi 

400 dece je probalo da igra Tenis I nacini prve teniske korake uz pomoc nasih trenera  

Koordinator je osmislio program po kojem su treneri prenosili deci na terenu uz prilagodjene 

vezbe za njihov uzrast 4-10 godina  

Podeljeni su pokloni svoj deci,baloni TSBa su bili po celom Stadionu I ovom prilikom milogu 

reci da je bila prava tenisko karnevalska atmosfera Gde su deca sa osmehom ulazili na teren I 

igrali tenis  

Treneri su dali nemerljiv doprinos celom dogadjaju Sve pohvale Za njih  

24-26 Sajam sporta  

Kao gosti TSSa  strucni treneri TSBa su bili sva tri dana na terenu I svojim velikim iskustvom 

I znanjem dali ogroman doprinos celom dogadjaju 



Slobodno mogu reci da su treneri TSBa celu aktivnost podigli na visok nivo I zahvaljujuci 

njima je Teniski stand I teren bio medju najposecenijim  

Na neki nacin izvukli celu promociju u pravom smeru  

TSS je zahvalan na nasem angazovanju I saradnji na visokom nivou  

Koordinator Dejan Kojic je doveo Ministra Sporta Vanju Udovicica da igra sa decom I 

Selektorom Zimonjicem i podigli atmosferu na fenomenalan nivo  

Veliki problem bih naveo da Beogradski klubovi uopste nisu uzimali ucesce u Svi navedenim 

aktivnostima Tennis 10s I tako nisu iskoristili besplatnu mogucnost prestavljanja svojih 

klubova I reklame tako sto bi na terenu animirali decu I delili svoj materijal  

Alarmantno je to saznanje da svega 5-6 klubova se ozbiljno bavi decom ostali su renta teren 

klubovi koji se ne libe da traze turnire od TSBa a ne bave se skolom tenisa I Tennis 10s 

programom Koji je osnova zdravog kluba I buducih takin cats I izbor zarade  

IO TSBa mora da se zapita I preuzme ozbiljne korake u resavanju problema motivacije 

klubova da uzmu ucesce u aktivnostima TSBa i tennisa 10s 

IO bi trebalo vise da bude aktivan I radi na svim aspektima i  vise se angazuju sami clanovi 

IO Koji Po meni nedovoljno doprinose svojim radom I zalaganjem,obezbedi dodatni novac I 

prihode da bi se placali strucni treneri  

Jel se pokazalo da je to prava stvar  

Placeni Treneri od strane TSBa su opravdali sva ocekivanja I predlazem da ostanu I sledece 

2018 godine isti I Naravno ako moze jos da se angazuje trenera  

Sportski pozdrav  

Koordinator tennis 10s  

Dejan Kojic  
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